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AMATEURVOETBAL | 

LENS wil fuseren met VIOS en een derde 

voetbalclub  

door Dennis Jansen  

DEN HAAG | LENS houdt na dit seizoen op te bestaan als zelfstandige 
voetbalclub. De Haagse voetbalvereniging is in bespreking met VIOS over een 
fusie, maar wil daar graag een derde partner bij hebben. 

"Er moet een sterke voetbalclub komen op Escamp en dat kan alleen als we de 
krachten bundelen", zegt Rob Vergeer, de scheidende voorzitter van LENS. 
Vergeer trad afgelopen maandag tijdens de algemene ledenvergadering af, evenals 
penningmeester Cees Veldink en Paul van den Steen (bestuurslid jeugdzaken). Het 
drietal, dat tot 19 januari wel de lopende zaken afhandelt, trad terug omdat de 
zoektocht naar een voorzitter en secretaris de laatste maanden niets opleverde. 
Vergeer treedt definitief terug, de andere twee leden zijn bereid verder te gaan onder 
de voorwaarde dat er een nieuwe preses en secretaris komen. Tijdens de 
ledenvergadering is de werkgroep 'Toekomst van LENS' benoemd. Die commissie 
bestaat uit 22 mensen en heeft als voornaamste taken: een nieuw bestuur vormen 
en de samenwerking met andere voetbalclubs gestalte geven. Op 19 januari van het 
nieuwe jaar brengt de werkgroep rapport uit. 
Vergeer: "Het is duidelijk dat er iets moet gebeuren. We moeten een dragende 
voetbalclub op Escamp worden en dan is fusie noodzakelijk. We zijn momenteel in 
bespreking met VIOS, maar hebben behoefte aan een derde partner." 
 
LENS (Lenig En Snel), opgericht in 1920, is een vereniging met 450 leden. "Dat zijn 
dertig elftallen. We hebben een grote jeugdafdeling, waarvan 95 procent allochtoon 
is. Met alle respect: daar trekken we weinig vrijwilligers uit. Daar zit ook het 
probleem: geen kader. Met een fusie zouden we daar een aantal oplossingen voor 
kunnen vinden." 
Vergeer, die als voorzitter twee termijnen van drie jaar volbracht, legt de hamer neer 
omdat hij het te druk krijgt met zijn werk. Hij blijft wel aan als adviseur en houdt zich 
bezig met de fusiebesprekingen." 
 
Met VIOS, dat eerder een samenwerking met GONA en PEC Den Haag zag 
mislukken, zat Vergeer al om de tafel. "Maar een derde club is wenselijk, we moeten 
één grote club worden." Hij verwacht geen starre houding van de leden. "Dat merkte 
ik maandag al: ook de leden zijn er zich van bewust dat een fusie pure noodzaak is. 
Nee, over een naamsverandering of locatie is nog niet gesproken." 
Vergeer ziet bij de samenwerking met andere clubs ook een belangrijke rol voor de 
gemeente. "De hele wijk Escamp wordt opgeknapt. Zowel LENS als VIOS heeft een 
accommodatie die een jaren vijftig-sfeer uitademt. Ik ga er vanuit dat we daar ook 
over gaan praten." 

 


